
   
 

Acta AJ05-2023 

Lloc Sala de professors del Taula Rodona 

Data 10 de maig de 2023 

Assistents Estefania Ivernon, Mireia Ventura, Carla Margalef, Natalia Barris, Tere Espinosa, 
Mireia Fernández, Ana Fernández, Cristina Ferrer, Pedro Valiente, Cristina 
Hidalgo,  Anna Ciurans, Sílvia Arcusa, Yolanda Tena, Yolanda Sánchez, Ricard 
Codinach, Debla Aladren, Marina Casanovas i Ana Blanco. 

Ordre del dia 

1. Climatització de l’escola 

2. Reunió Ajuntament 

3. Aprovació extraescolars 

4. Festa final de curs  

5. Repàs comissions 

6. Comentaris de les presidentes 

7. Torn de preguntes 

1. Climatització de l’escola 

La Generalitat ha autoritzat la col·locació d’aires acondicionats da l’escola, però al revisar els 

requisits necessaris per la seva instal·lació s’ha vist que l’escola no té la suficient potència 

elèctrica per aguantar una instal·lació com aquesta. A Susanna ha demanat autorització al 

Departament per poder contractar més potència, però aquest tràmit serà lent. 

En referència als ventiladors, s’ha fet una prova amb dos ventiladors per veure si seria una 

possible solució. En principi amb un ventilador per classe es suficient, ja que es tracta de 

ventiladors industrials que tenen molta potència, el problema es que les parets son de pladur i 

no sabem si es podran instal·lar. 

Demanarem a la brigada de l’Ajuntament que vinguin a col·locar-los al menjador i en funció de 

la instal·lació que es faci es valorarà la instal·lació de més ventilador a les aules. 

2. Reunió amb l’Ajuntament 

A aquesta reunió es va tractar el tema de la climatització i s’ha demanat la instal·lació de tendals 

als patis per tal de tenir més zones d’ombra pels infants. 

Arrel de l’incident de la setmana passada a la porta de l’escola en el que un vehicle va atropellar 

a una nena, s’ha demanat a l’Ajuntament la instal·lació de pivots a la cantonada per tal d’evitar 

que els vehicles puguin aparcar i restin visibilitat a la resta de vehicles i persones que hi circulen 

pel carrer. 



   
 

3. Aprovació extraescolars 

La comissió ja s’ha reunit amb la Susanna per tal de saber els espai amb els que es pot comptar 

per fer les extraescolars. 

Es va plantejar la possibilitat de disposar al migdia de l’aula d’art per introduir una nova 

extraescolar, i la Susanna ha de parlar amb la professora d’art per veure si es factible que es 

cedeixi aquest espai. 

S’està estudiant ampliar les extraescolars de piscina i multiesports als nens de P3, ja que 

actualment només se’ls ofereix calaix de sastre. 

Aquest any la piscina es pagarà de forma anual per tal d’evitar problemes amb el pagament, ja 

que fins ara es prorratejava fins al juny, i Aramark paga a l’Ajuntament tot a principis de curs. 

L’extraescolar de dansa demana una sala amb miralls, es demanarà disponibilitat de la sala de 

psicomotricitat. 

Entrarà com a extraescolar el Cub de Bàsquet Sant Quirze, oferint l’activitat d’escoleta als nens 

de P5, 1er i 2on. 

4. Festa final de curs 

S’ha demanat pressupost per fer el sopar amb l’empresa La Vostra Cuina, però no apliquen el 

mateix preu que l’any passat, ja que l’any passat es va aplicar un preu especial ja que es va 

demanar informació per canviar l’empresa del menjador i ens van fer un preu especial. 

Ofereixen diferents menús: 

1. Picoteo – meló amb pernil – fideuà 

2. Picoteo (més gran) – fideuà 

3. Picoteo – amanida – fideuà 

Es decideix per majoria la segona opció. 

S’ha d’acabar de decidir el preu dels tiquets per al sopar, ja que s’hauria d’incrementar per cobrir 

el cost del menú. 

A la festa, no es poden fer activitats d’aigua degut a les restriccions municipals. 

La festa tornarà amb el format de sempre: Matí exhibició d’extraescolars, tarda activitats varies 

i el sopar per finalitzar. 

Aquest any hi ha una novetat respecte les anteriors, ja que serà una festa temàtica. 



   
 

5. Repàs comissions 

A pedagògica quedaran com a integrants finalment la Mónica, la Tere i la Rosa. 

L’Ajuntament continua proposant xerrades per al maig i el juny, però es decideix que nosaltres 

no les oferirem, ja que aquests dos mesos les famílies ja no estan tan receptives per anar a 

aquestes xerrades. 

6. Comentaris de les presidentes 

Es marca la data de la propera assemblea per al dimecres 31 de maig a les 19:30h. 

A l’anterior junta, es va decidir que no es feia aportació a les famílies de 6é, aquesta decisió es 

va prendre sense saber que anterior al COVID ja es feia aquesta aportació per part de l’AFA a les 

famílies de 6é per als preparatius de la festa. 

S’aprova una aportació de 500€ a l’actual curs de 6é, i s’acorda que a partir d’ara es parlarà amb 

els cursos propers per tal que a canvi d’aquesta aportació les famílies s’han de comprometre a 

agafar la botifarrada de la festa major i la de carnestoltes i ajudar amb les vendes de la 

castanyada i de Sant Jordi. Els beneficis de les dues botifarrades aniran íntegres a les famílies de 

6é i la venda de castanyes i de Sant Jordi es quedaran a l’AFA. 

A cada curs hi ha nenes becats, i l’escola marca que en el cas de 6é aquests nens també han 

d’anar a les colònies. Per tal que puguin anar, l’escola assumeix una part de la despesa, i les 

famílies de 6é assumeixen l’import de 100€ per cada un dels nens becats. 

 

 

Sense més assumptes a tractar dono per finalitzada la reunió. 

 

Ana Blanco    

Secretària AFA Taula Rodona  


